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ment al primer Grup dlnvalidesa, i si hi ha so
ldant al primer Grup de V id a.”

La defensa el Dr. Mestres i Miquel.
El Dr. Puig i Sais, fa  lis de la paratila, des

leres d abandonar la presidència, per a manifes
tar que la condonado a un grup déterminât 110 
la creu justa, perqué tots eis grtips són igual.

Eí Dr. Cambra diu que afavoriria els qui teñen 
iiienys grups subscrits i restaria facilitais als qui 
pensen augmentar grups.

El Dr. Masriera manifesta que la condonado 
tal com es fa  ara és la més justa, perqué és pro
porcional a la quota que paga cada soci.

Després d ’una nova intervenció del Dr. Puig i 
Sais i del President del Consell, el Dr. Mestres i 
Mique’i retira la proposició.

El President del Consell, Dr. Xart. dona compte 
que el dia 19 dels corrents es va rebre la comu- 
nicació del Consell Superior de la Cooperació do
uant avis que ei Reglament de la Mutual havia es
tât definitivament aprovat. En conseqüència, de- 
mana als senyors Delegats si creuen que s’ha de 
reunir la Junta Consultiva, d ’acord amb l'autorit- 
zació que va concedir ia Junta General de l’any 
passai, o bé desitgen que sigui llegit ara per a 
aprovar-lo.

Per unanimitat s'acorda que saprovi en aquesta 
Junta General, ia qual cosa té Hoc seguidament 
d ’haver estât llegit.

Es llegeix una proposició de la Secció Comar
cal de Tarragona que diu :

“ Els que sotasignen Delegats de les Comarcals 
de Tarragona, Gandesa i Vendrell, exposen i ’opi- 
niô de llurs Comarcals referent a la concessió de 
subsidis d ’invalidesa, .diucn :

Que cal controlar i fiscalitzar les baixes dTn- 
validessa, rccorrent a tots els mitjans d’investiga- 
ció, exposant la conveniència que es demanin 
informes confidencials en cada cas. per diferènts 
conductes per mitjà de les Mancomunitâts on resi-

deixin els invàlids ; investigacions que el Consell 
repetirá amb més o menys freqiiéncia segons la 
mäialtia que justifiqui la invalidesa.”

La defensa el Dr. M allafré, que diu que no els 
ha impulsai cap desig de censura, en dictar aques
ta proposició, sinó l’ambient que hi ha entre di ver
ses Seccions Comarcals.

El Dr. López i Marqués, de Mahó, diu que la 
Secció Comarcaii que eli representa també va en- 
carregar-li una missió semblant, perqué diu que els 
I omigs de quotes han pujat bastant.

El Dr. Bosch-Avilés, Vice-President del Con
sell aclareix que aqüestes revisions i informes ja es 
practiquen amb tota profusió i excita el zel de tots 
e!s Companys mutualistes a col-laborar en aquesta 
tasca, amb la qual cosa contribuirán a donar efica
cia a I’actuado déi Consell.

Rectifica el Dr. López Marqués i intervé per fer 
una aclaració el Dr. Trenchs.

El senyor President del Consell Dr. Xart. ex
posa la seva satisfaccio que creu, será compartida 
per tota 'la Junta, per la brillant actuado deis Com
panys que avui acaben la seva tasca dins del Con
sell.

La Junta General acorda que consti en acta el 
seu agraiment envers aquests Companys.

El Secretari Dr. Queraltó diu que durant el 
temps que eli ha actuat, han pogut haver-hi desen- 
certs i encerts ; dds primers eli se’n fa responsa
ble, però el mérit que pugui atribuir-se ais segons 
és de tot el Consell.

El Dr. Bosch i Avilés, voi remarcar que en tota 
ia seva actuado res 110 hi ha que motivi cap elo
gi, puix s’han limitai a complir amb el seu deure.

No havent-hi cap altre assumpte a tractar, es 
procedeix a elegir els senyors Delegats que hau- 
ran de signar i’acta d aquesta Junta General, que 
són els que resulten nomenats : Dr. Ramón Riu, 
Antoni Sanuy i Josep Usua.

S ’aixeca la sessió a les dotze hores i cinquanta 
minuts del dia 23 de juny del 1935.


